
    
E-mail   :      dorpsraadhalsteren@gmail.com 
   Website:      www.dorpsraadhalsteren.nl 

fb: https://www.facebook.com/dorpsraadhalsteren 

 
 

 
 
              
 
 
LEDENVERGADERING  
7 september  2023  20.00 uur  Wittenhorst  Halsteren  
Aanwezig:  Eugene van den Eijnden, Roger Brusselaars, Jan van den Eijnden, Marissa Zegers, Ton Manni, Wout Huijgens,  Sjef Robben, Kees Rommens, Peter Tange, 
Wim Buijs, Kees Kaijser, Mark van Doorn, Marloes Roks,  
 
.  

Afwezig m.k.: Mark van Doorn, Ben Kannekens 

 
  
 
 
      

 Onderwerp Toelichting Verslag / Besluit Actie 
1.  Opening   Welkom, in bijzonder Nico vd Helm (land van ons)  

2.  Land van ons  Landelijke organisatie; naam dus ook landelijk. 
Boerenland meer biodiversiteit, natuurvriendelijke landbouw, geen 
kunstmatige mestmiddelen, diervriendelijk beheer. 
Coöperatie; leden kopen x m2; verpachten aan biologische boer. 
In Halsteren is er een perceelteam met kennis van verschillende 
disciplines. 
Ruim 7 ha via Waterstraat te bereiken. Eventuele vergroting door 
deelname van aangrenzende eigenaren. 
Peet de Krom, biologische boer in Lepelstraat wil grond gaan bewerken. 
Grond moet in 5 jaar schoon worden. 
Perceel wordt ingericht als coulisselandschap. Op land mag niet worden 
gejaagd. Waterhuishouding wordt verbeterd. 
Er wordt overlegd met buren/omwonenden. Men zoekt ook de 
samenwerking op met geïnteresseerden. 
Kosten worden gedragen door de stichting die in gesprek gaat met de 
pachter. 

 

 

mailto:dorpsraadhalsteren@gmail.com
http://www.dorpsraadhalsteren.nl/


Inzaaien van randen graag met de hier thuishorende inheemse soorten. 
Hier is aandacht voor bij Land van Ons. 
Jammer dat er geen binding is met de leden door ze mee te laten 
werken en/of door ze producten af te laten nemen. Mogelijke pachter 
heeft overigens wel verkoop aan huis. 
 

3.  Notulen ledenvergadering d.d.  
6-7-2023 

Al eerder toegezonden   

4.  Post/berichten  *verkeerszaken wel gemeld bij gemeente (juni/juli 2023) maar nog geen 
reactie. Zou bij verkeersdeskundige liggen. 
*gemeente heeft via handhaving toezicht op gebeurtenissen 
industrieterrein de Schans. Politie doet onderzoek n.a.v. brand. Nog 
geen mededelingen i.v.m. lopend onderzoek. 
*Fietsersbond heeft een uitgebreide analyse gemaakt van te verwachten 
verkeersproblematiek rondom mogelijke vestiging Aldi 
 

 

5.  Gesprek college   17 oktober bezoek college 
*invulling Elisabeth 
*Aldi-vestiging 
*Mozartstraat 
*Bestrating algemeen 
Graag jullie inbreng voor te bekijken 
items. 

Bezoek op de fiets? Geeft problemen bij slecht weer en de groep is niet 
als groep te bereiken. 
Aandacht voor bereikbaarheid en snelheid ambtenaren. 
Eventuele andere te bezoeken/bespreken items graag z.s.m. doorgeven 
aan secretariaat. 
 

 

6.  Burgerparticipatie  
 
 

Schans van het gas. Geen verder nieuws hierover. 
10 oktober organiseert Sociaal Team Halsteren Lepelstraat een 
ketenpartneroverleg. Hierin aandacht voor ontwikkelingen 
buurtpreventie. Marissa is hierbij aanwezig. 

 

. 14 
sept.  
7.  

Auvergnepolder *Fietspad 
 
 
 
*wandelroute 
 
*TenneT 
Visie Dorpsraad ontwikkelingen 
rondom verdeelstation 

*allerhande werkzaamheden. Aangekaart om zaken gelijk te laten lopen. 
Subsidie voor aanleg fietspad is toegekend. 
De werkgroep is op de hoogte gesteld om contacten te leggen om 
samen te werken. 
*zelfde route als deel van de fietsroute. 
 
*Binnenkort bezoek aan verdeelstation in Rilland. (25 sept.) Jan stuurt 
uitnodiging naar Wout. 
Ontwerp verdeelstation is klaar.  Kun je nog niet op reageren. 
Artikel in pers van groep bewoners Lepelstraat. Geven in artikel aan dat 
DRH zich moet aansluiten. Er is geen verzoek binnengekomen bij de 
secretaris. We wachten in deze af. 
Plaats voor station is een zaak van de gemeente. Enkele 
gemeenteraadsleden hebben aangegeven niet op de hoogte te zijn van 
bouwen op een terp. Ook de Spie komt weer bovendrijven als 
bouwlocatie.  We wachten af wat er verder gebeurt in de gemeenteraad.  
Voor Dorpsraad is het aanvaardbaar om in het kader van ontwikkelingen 
stroomvoorziening direct naast het verdeelstation batterijen te plaatsen.  

 



De Dorpsraad handhaaft wel de slogan “handen af van de 
Auvergnepolder”. M.a.w. geen industrie en/of distributiecentra in de 
polder. 
Er wordt opgemerkt dat de gemeente vanuit de landelijke politiek in de 
nabije toekomst nog ca. 7000 woningen moet realiseren. Dit zou 
mogelijk voor een groot deel kunnen op het huidige industrieterrein 
“Lage Meren”, waarbij de aldaar gevestigde bedrijven zouden kunnen 
uitwijken naar de polder. 

8.  Milieuzaken havengebied  Wijkkrant Noordgeest laat weten dat er in juni/juli nauwelijks of geen 
hinder is geweest van stankoverlast. Officiële cijfers ontbreken nog. 
 

 

9.  St.Elisabeth *naamgeving 
*nieuws vanuit werkgroepen 

*heemkundekring gevraagd om hierover voorstellen te doen. 
*geen nieuwe informatie. Er zijn ideeën voor bouw, maar er is voorzover 
we weten nog geen vastomlijnd plan wat het woon-zorgcentrum de 
toekomstige cliënten aan gaat bieden. 
Mailtje uit laten gaan om  meer informatie te krijgen. 

 

10.  Bouwactiviteiten Halsteren *Ambachtsweg/Wouwseweg 
*Leeuwerik 
*Mozartstraat 
*hart van Halsteren 

 Complex voor ouderen vordert 
 Bijna klaar 
 Sloop klaar 
 Uitnodiging bewoners voor een evaluatie eerste deel van het trajekt. 
 Er is een aannemer aangewezen. 
 

 
 
 
 

11.  Zweedsestraat Verkocht onder voorbehoud Afvoeren van de agenda na 5 jaar praten, onderhandelen, meedenken.  

12.  Sociale Media  Doen mee aan actie van RABO-bank  

13.  Rondvraag  Werkgroep visie buitengebied door vertrek Cora en afwezigheid van Ben 
vertegenwoordigt alleen Marissa nog de DRH.. . 
Wout gaat 14 september met Marissa naar bijeenkomst.  
 

 
 
 
 
 
 

Doen mee aan de RABO 

Volgende bestuursvergadering 25 sept.  en ledenvergadering 5 okt.  
 
Peter Tange 
secretaris DRH        


